
 
 

Referat 
 
 

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 
den 10. februar 18.30- 20.30, 2021 

 
 
 

 
STED: Virtuelt over teams 

 
 
 
 
DELTAGERE 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Annemette M. G. Hansen               HJ  Rasmus Kyvsgaard-Elsberg FL  
Malene Frølund               HJ  Susanne Jensen KL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Henrik Løkke FL  Ledere:   
Peter Enevold Pilgaard FL  Peter Tanbæk FL  
Mads U. H. Pedersen FL Afbud Helle Faber KL  
Mette Thaarup KL Afbud Michael Ring HJ  
Birgitte Lorentzen          KL  Rie Dam Vineke HJ  
Laila Hejlesen KL     
Elever:   Pia Bering   
 FL  Hans Jørgen Bæk   
 HJ     
 KL     

 
 
 
   
DAGSORDEN 
 

      
 
18.30-18.45 

1. Referat og opsamling fra sidste mø-
de.  
 
 

 
 
1. Referat og opsamling fra sidste mø-

de. 
Der var kun en bemærkninger omkring 
antimobbestrategien, hvor den mangler 
at bliver sendt rundt til bestyrelsen. 

 
 
        Velkomst til Peter og Rie. 
 
   
 

  
Der blev budt velkommen til Peter, som 
er nyansat skoleleder på Flauenskjold 
Skole, samt Rie Dam Vineke som er ny-
ansat skoleleder på Hjallerup Skole. Rie 



Side 2 
 

 
 
 
 
 
 
 
2. Sager      
 
         18.45-19.30 
         Høringssvar vedr. 2-sprogsunder- 
         visningen (bilag) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
         Budget 2021 
         Drift og løn 
 
 
 
 
 
 
 
 
         Forældrehenvendelse vedr. ønske  
         om at skole køber computere til  
         4. - 6. årgang. 
         Er det noget, vi skal gøre noget ved? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

har tidligere været ansat som skoleleder 
på Flauenskjold Skole. 
 
Bestyrelsen præsenterede sig for Peter og 
Rie, som også præsenterede sig for skole-
bestyrelsen. 
 
2. Sager 
 
Høringssvar vedr. 2-
sprogsundervisningen 
BÆK gennemgik baggrunden for hvorfor 
der skal gives høringssvar, samt de for-
skellige modeller (Model 1/Model 2), 
som der ønskes høringssvar i forhold til. 
 
Hans Jørgen, Helle Faber og Michael 
Ring laver høringssvar. Høringssvaret 
sendes rundt til gennemsyn i bestyrelsen i 
uge 7 – inden høringssvaret skal indsen-
des d. 18/2-2021. 
 
 
Budget 2021 
BÆK gennemgik budgettet for 2021. 
 
BÆK fortalte, at der er budgetteret med at 
benytte hele budgettet – der er altså ikke 
budgetteret med et overskud. 
 
Bestyrelsen tilsluttede sig forslaget til 
budget 2021. 
 
Forældrehenvendelse vedr. ønske om 
at skole køber computere til 4. - 6. år-
gang. 
Der var en god snak om, hvordan man 
håndterer adgangen til IT-udstyr på både 
Flauenskjold, Klokkerholm og Hjallerup 
Skole. 
 
Der blev belyst mange perspektiver ift. 
hvilken betydning det ville have, hvis 
skolen anskaffer computere til eleverne i 
4.-6. klasse. 
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3. Orientering 

     19.30-20.15 
 

          Opstart på skolerne efter nedluk- 
          ningen. Tiltag på de enkelte ma-- 
          trikler. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Det blev besluttet, at vi skal have revide-
ret den orientering omkring medbringelse 
af IT-udstyr, som sendes til forældrene i 
4. og 5. klasse. 

a) Skrivelsen tages med på det næ-
ste bestyrelsesmøde og revide-
res inden mødet af Heidi Selmer 
Pedersen, Annemette Goul Han-
sen, Laila Hejlesen og Rie Dam 
Vineke. 

Bestyrelsen besluttede desuden, at den 
ikke vil støtte forslaget om at skolerne 
skal anskaffe computere til alle eleverne i 
4.-6. klasse. 
 
3. Orientering 
 
 
Opstart på skolerne efter nedluknin-
gen. Tiltag på de enkelte matrikler. 
 
Hjallerup Skole 
Der er lavet ny skemaer for eleverne i 0.-
4. klasse. 
Eleverne i 0.-3. klasse har 25 lektioner pr. 
uge, mens eleverne i 4. klasse har 30 lek-
tioner pr. uge. 
Eleverne har stadig deres almindelige 
skolefag på skemaet, så fagene er dækket 
ind. 
Det er lykkedes at lægge skemaerne så-
dan, at der er 2 lærere på i de fleste lekti-
oner – skemaet er lavet sådan, at en klasse 
som udgangspunkt kan have 3 lærere og 
en lærer kan komme ind i 2 forskellige 
klasser. 
Der er tildelt 2 lokaler pr. klasse, så læ-
rerne kan vælge at dele klasserne til nogle 
lektioner. 
Pauserne er forskudt – både i forskellige 
områder og men også i tid i nogle områ-
der. 
 
Der har været afholdt elevsamtaler med 
alle eleverne, som er hjemme. 
Hvis der er nogen, som vi har vurderet 
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ikke er i trivsel, så har vi lavet nogle løs-
ninger ift. enkeltelever. 
Lærerne gør en fantastisk indsats for at 
sikre elevernes trivsel, og samtidig sikre 
den faglige progression. 
 
Klokkerholm Skole 
Lærerne har været inddraget i, om klas-
serne skulle deles eller beholdes samlet. 
Det blev besluttet, at eleverne er samlet 
klassevis – der er så fundet en løsning, 
hvor der er blevet ansat ekstra personale, 
så der i de fleste positioner på skemaet er 
2 voksne på klasserne. 
 
De kører stadig med forskudte pauser og 
forskudte frikvarter. 
 
Eleverne kører efter deres almindelige 
skema – nogen af fagene som f.eks. idræt 
er dog omlagt til gåture i nærområdet. 
 
Flauenskjold Skole 
Der er lavet nye skemaer til eleverne, 
hvor eleverne i 0.-3. klasse har 25 lektio-
ner om ugen mens eleverne i 4. klasse har 
30 lektioner pr. uge. 
 
Det er blevet besluttet, at der skal færrest 
mulig voksne ind i de enkelte klasser. 
 
Lærerne har fordelt fagene som klasserne 
skal have, så de forskellige fag er dækket 
ind. 
 
I det omfang det er muligt, at der 2 lærere 
på klasserne. 
 
SFO’erne 
Børnene er mere opdelt end tidligere, så 
opdelingen fra skolen følges, når eleverne 
kommer i SFO. 
 
Det udfordrer dog SFO’en, at der er så 
koldt, da mange af aktiviteterne foregår 
udendørs. 
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          Ledelsens ansvarsområder på  
          Hjallerup Skole. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
          Byggeproces på Hjallerup Skole 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
          Børnehaven i SFO´en 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Ledelsens ansvarsområder på Hjalle-
rup Skole. 
Med Rie’s ansættelse på Hjallerup Skole 
har vi lavet en fordeling af ledelsesområ-
der, så de følger følgende klassetrin: 
0.-3. klasse: Rie 
4.-5. klasse: Hans Jørgen 
6.-9. klasse: Michael 
 
Rie har desuden fået opgaven med at føl-
ge op de nationale test samt i samarbejde 
med Hans Jørgen at følge og samle op på 
vores vejledere. 
 
 
Byggeproces på Hjallerup Skole 
BÆK gennemgik de planer som ligger på 
nuværende tidspunkt. 
 
Der har været afholdt KICKOFF-møde 
onsdag d. 3/2, samt et møde med styre-
gruppen på Hjallerup Skole onsdag d. 
10/2-2021. 
 
Planlægning af byggeriet på Hjallerup 
Skole kommer til at foregå i løbet af for-
året 2021. 
 
Som repræsentanter i brugergruppen fra 
skolebestyrelsen meldte: 

a) Annemette Goul Hansen 
b) Heidi Selmer Pedersen 

 
 
Børnehaven i SFO´en 
PBJ orienterede om, hvordan det er gået 
med opstarten af børnehaven i afdeling 
vest. 
Børnehaven virker rigtig glade for at have 
overtaget lokalerne. 
Det har fungeret fint med at få børneha-
vebørnene ind i lokalerne. Der er et godt 
samarbejde med børnehaven. 
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Personalesituationen / Nyt fra 
skolerne/SFO 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Skolebestyrelsesseminar 
(bilag) 

 
          20.15.-20.30 
 
 
 
 
4.  Formanden 

      
3 punkter til Facebook 

         

 
Personalesituationen / Nyt fra skoler-
ne/SFO 
 
Hjallerup Skole 
Der er en ledig stilling som børnehave-
klasseleder slået op. 
 
Klokkerholm Skole 
Der er ikke nogen større informationer 
om personalesituationen på nuværende 
tidspunkt. 
 
Flauenskjold Skole 
Der er ikke nogen større informationer 
om personalesituationen på nuværende 
tidspunkt. 
 
SFO’erne 
Hjallerup SFO: Modtagelsen af børneha-
ven i Vest-huset er gået godt. Der er et 
godt samarbejde mellem børnehave og 
SFO. 
SFO’en har opdelt eleverne efter hvilke 
klasser de går i, når de er i skole, så de 
ikke blandes på en anden måde end i sko-
len. Det har betydet, at SFO’en har taget 
nogle af skolens lokaler i brug, hvilket 
også fungerer fint. 
Der er en ledig stilling i Klokkerholm 
SFO. 
 
Skolebestyrelsesseminar 
Der blev opfordret til at deltage i skolebe-
styrelsesseminaret. 
Hvis man er interesseret i at deltage, skal 
man skrive til Heidi Selmer Pedersen, 
hvor man angiver hvilken dato man øn-
sker at deltage på. 
 
4. Formanden 
Intet nyt 
 
3 punkter til Facebook 

1. Byggeproces igangsat på 
Hjallerup Skole 
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2. God opstart på skoler-
ne/SFO’erne efter nedluk-
ningen 

3. To nye ledere præsenteret 
på skolerne. 

 
4. Eventuelt. 

           
 

        
Næste skolebestyrelsesmøde er torsdag 
den 18. marts sandsynligvis over teams  

 

 
Udgivelsesdato:     11/2-2021 Referent: MR 
 


